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PB JAARVERSLAG 2024 
 
Hieronder vindt u ons verslag van 2024. Als er vragen of opmerkingen zijn, horen we dat graag van u 
via pb.lippenhuizen@gmail.com.  
 

Bêste Liphústers, 

En dan is het alweer 2025!  

Vorig jaar schreef ik ‘mijn eerste voorwoord’ als voorzitter van Plaatselijk Belang Lippenhuizen en 
hoe het kwam dat ik bij Plaatselijk Belang betrokken raakte. Het voelt alweer als een eeuwigheid 
geleden, maar: tiid hâld gjin skoft! Een jaar is zomaar om. 

Ik weet niet hoe het voor jullie allen voelt, maar voor mij persoonlijk, kijkend naar Lippenhuizen, 
voelt het toch als een tussenjaar, dat 2025. Een jaar dat ons brengt naar 2026, het jaar van het 
Bloemencorso. Als import-Liphúster heb ik eerdere edities niet meegemaakt en dus moet ik het doen 
met verhalen uit het verleden. Het maakt het ‘uitkijken naar’ des te groter! 

2026 zal een jaar worden waarin een dorp als Lippenhuizen zich van zijn beste kant laat zien en 
waarin er ook veel verwacht zal worden van de talloze vrijwilligers, activiteitencommissies en 
buurtverenigingen. Voorbereidingen zullen zich niet alleen beperken tot het feestjaar, maar ook nu 
hoor en zie je al dat vrijwilligers en buurten druk in de weer zijn met het smeden van plannen en het 
treffen van voorbereidingen. 

2026... Maar laten we ook van 2025 een mooi jaar maken. Want ook voor dit jaar staan er weer 
genoeg leuke dingen op de agenda. Vorig jaar zwaaiden wij tijdens de ledenvergadering enkele 
bestuursleden van Plaatselijk Belang uit die al vele jaren dienst hadden gedaan in het bestuur. Zo'n 
vertrek van ruim een kwart van het ‘personeel’ hakt er aardig in. We zijn dan ook druk op zoek 
geweest naar vers bloed, hebben diverse oproepen gedaan en mensen benaderd. Helaas heeft dit 
nog weinig ‘fertuten’ gedaan. Toch houden we de moed erin en doen we tijdens de ledenvergadering 
opnieuw een poging nij folk erbij te krijgen. 

Ik noemde al dat ik een import-Liphúster ben, in de basis niks mis mee denk ik. Het is inmiddels 
alweer vijf jaar geleden dat wij hier zijn komen wonen en met veel plezier moet ik zeggen.  



Dan wil je ook graag wat doen voor het dorp. Dat hebben meer mensen gedacht, want ook al mijn 
medebestuursleden van Plaatselijk Belang zijn niet geboren en getogen in het dorp. Hoewel Chris 
met zijn vele decennia aan woonervaring in Lippenhuizen een goede poging doet. 

Nu hebben wij niet de luxe om mensen de deur te wijzen als zij zich melden voor een bestuursfunctie 
in Plaatselijk Belang, maar als wij zouden mogen kiezen zouden wij toch graag wat ‘echte’ Liphústers 
in het bestuur willen begroeten. En dan het liefst ook nog niet al te oud. Zouden ze er zijn...? 

Maar eerst gaan wij weer met veel plezier het nieuwe jaar in. We kijken alweer uit naar het 
Liphústerfeest en al die andere evenementen in het dorp. We zijn druk in contact om met een 
delegatie jongeren uit het dorp om tafel te gaan over hun wensen en proberen dat ook dit jaar weer 
met een aantal verenigingen te doen. 

Samenleven doe je samen, zeker in een mooi dorp als het onze! Vol goede moed 2025 door en op 
naar het feestjaar 2026! 

Oant sjen bij de Ledenvergadering van Plaatselijk Belang Lippenhuizen! 

Joeri Arndt 

Hieronder volgt een opsomming van onze activiteiten van het afgelopen jaar. 

Bezoek burgermeester: 

De nieuwe burgermeester van Opsterland heeft het afgelopen jaar een tour gedaan langs alle dorpen 
binnen zijn werkgebied. Hij wilde graag zien wat er speelt in en om een/het dorp zoals woningbouw, 
speelvoorzieningen en de leefbaarheid. 

Wij van Plaatselijk Belang, de burgemeester en een aantal vertegenwoordigers van de gemeente 
Opsterland hebben op de fiets een ronde gedaan in en om Lippenhuizen. Als eerste stopten wij bij de 
Piterkerk, waar wij een geschiedenisles kregen van Fokko Bosker.  Daarna vervolgden wij onze reis 
richting De Vaart, waar mogelijk appartementen gerealiseerd kunnen worden. Dan verder richting de 
sluis voor een hapje en een drankje. Bij het Feestlân is er nog gekeken naar een mogelijke uitbreiding 
voor nieuwbouw en vernieuwing van de speeltuin. Uiteindelijk keerden wij terug naar de MFA De 
Mande, waar wij, samen met dorpsgenoten, kennis konden maken met de nieuwe burgermeester en 
hem vragen konden stellen. 

Kerstverlichting 

Het afgelopen jaar zijn wij gestart met het kijken naar mogelijkheden om Kerstverlichting aan te 
brengen in het dorp en hoe deze van stroom te voorzien. Het idee is om aan ongeveer 20 
lantaarnpalen in de dorpskern (De Buorren) Kerstornamenten te hangen om zo het dorp tijdens de 
feestdagen nog gezelliger en mooier te maken. 

De gemeente Opsterland onderzoekt momenteel of het mogelijk is om deze kerstverlichting te 
bevestigen aan de lantaarnpalen. Daarbij wordt onder andere gekeken of de stroomvoorziening van 
de lantaarnpalen hiervoor gebruikt kan worden.  

Het is op dit moment nog niet duidelijk of de verlichting daadwerkelijk gerealiseerd kan worden, 
maar wij blijven in gesprek met de gemeente en zijn optimistisch over de mogelijkheden. 

Wij hopen met dit initiatief de kerstperiode in Lippenhuizen te verfraaien en de onderlinge 
verbondenheid in het dorp te versterken. Het dorp straalt dan licht uit in de donkere maanden!  



Welkomsborden 

Bij de ingangen van ons dorp zullen in de loop van dit jaar twee Wolkomstbuorden geplaatst worden. 
Met de groet ‘Wolkom yn Lippenhuzen’ wordt iedereen straks een warm welkom geheten bij een 
bezoek aan Lippenhuizen. Daarnaast zullen de borden ruimte bieden om, iedere maand, de 
dorpsagenda te presenteren. Hierdoor kunnen gebeurtenissen en evenementen in Lippenhuizen nog 
beter onder de aandacht worden gebracht.  

Op dit moment zijn we met de gemeente in gesprek over waar de borden zullen komen te staan. 

Liphúster Nijsgjirrichheden 

Al jaren hebben wij in Lippenhuizen een mooie wandel/fietsroute door en om het dorp, de Liphúster 
Nijsgjirrichheden. Deze route is, ook al enkele jaren, toe aan het nodige onderhoud. Dat vinden wij 
als PB, maar ook vanuit het dorp zijn wij hier meermaals op gewezen. Borden zijn kapot gemaaid, 
stuk gereden of op een andere wijze verdwenen of kapotgegaan. 

Als Plaatselijk Belang zijn wij al een tijdje bezig om alle teksten voor de borden te vinden en de juiste 
mensen bij elkaar te krijgen, die weten wat er moet gebeuren om alles weer op orde te krijgen. Dit 
lijkt aardig de juiste richting op te gaan en wij verwachten dat dit jaar alle borden weer netjes op hun 
plaats komen te staan. 

Wonen 

Al bij eerdere ledenvergaderingen is er gesproken over mogelijke woningbouw bij It Feestlân, het 
plan Lippenhuizen Oost. Hier waren plannen voor de bouw van een twintigtal woningen. De 
gemeente heeft in het eerste halfjaar van 2024 te kennen gegeven geen mogelijkheden te zien voor 
de bouw van woningen, daar dit gebied buiten de rode contouren, grofweg de bebouwde kom valt. 
Vanuit provinciaal beleid is de bouw buiten deze rode contouren beschermd.  

In een gesprek met wethouder Van Opzeeland over mogelijke woningbouw in Lippenhuizen is 
aangegeven dat een eventuele doorgang van Lippenhuizen Oost niet voor 2035 plaats zal vinden en 
alleen als andere nieuwbouwlocaties in de gemeente afvallen. Nieuwbouw voor 2030 is mogelijk in 
Lippenhuizen, maar dan binnen de eerdergenoemde rode contouren. 

Bloembakken De Buorren  

In april 2024 zijn de bloembakken aan De Buorren dan eindelijk geplaatst. Na wat opstartproblemen, 
er werd nog wel eens een bloembak omgegooid, zijn de bakken verzwaard. Het probleem van 
omgegooide bloembakken is hiermee vooralsnog verdwenen.   

Het wachten is nu op nog een tweetal bloembakken die aan de westkant van het dorp komen te 
staan. Deze stonden hier eerder ook al, maar om uiteenlopende redenen zijn ze nog niet terug. 
Plaatselijk Belang heeft hier meerdere malen zijn ongenoegen over geuit bij de gemeente en als het 
goed is, kunnen we ook de laatste twee bloembakken op korte termijn verwelkomen.  

De papieren Harker 

Al enkele jaren moeten we het stellen zonder de papieren Harker. Omdat bij vrijwel elke 
bijeenkomst, onder meer bij het Doarpspetear, naar voren komt dat De Harker op papier gemist 
wordt, is er een werkgroep opgericht om te onderzoeken wat voor mogelijkheden er zijn voor een 
herstart. In dit kader is er bij het Liphústerfeest een enquête afgenomen waaruit naar voren kwam 
dat de inwoners van Lippenhuizen De Harker graag weer als krant in de brievenbus willen en dat zij 
hier ook voor willen betalen. 



Hierop is de werkgroep verder gaan onderzoeken wat de eventuele kosten worden voor het uitgeven 
van De Harker op papier en wat hiervoor nodig is. Tevens is er een redactie gevormd. 

Weggeefkast 

Sinds vorig jaar hebben we in Lippenhuizen een weggeefkast! De kast staat naast het 
consistoriegebouw tegenover de Piterkerk. Gesponsord door de Piterrun is er een basisvoorraad 
levensmiddelen gekocht. Lippenhûsters kunnen uit de kast halen wat ze nodig hebben. Ook kan 
iedereen er instoppen wat over is uit de eigen voorraad. Zes vrijwilligers uit het dorp houden de kast 
en de voorraad op orde. 

Financiële stand van zaken 

Toekenning dorpsbudget 2024: 
- Buurtversiering 5x     
- Welkomsborden         
- Fleurig Ommetje, opvrolijken dorp met planten. 
- Piterkerk, aanschaf koelkast en verdere benodigdheden voor de catering bij concerten. 

  
Het budget dient te worden ingezet voor projecten en/of activiteiten die bijdragen aan de 
leefbaarheid en burgerparticipatie binnen het dorp. Wijzigingen in de openbare ruimte (groen/grijs) 
worden overlegd met de gemeente. Plaatselijk Belang beheert en verdeelt dit budget en rapporteert 
aan het eind van het jaar aan de gemeente voor welke projecten dit budget is ingezet.  
 
De jaarrekening voor dit jaar is nog niet gecontroleerd en akkoord bevonden. Deze volgt z.s.m.. 
 
 


